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Abstract (en)
The invention relates to a regenerative reactor for burning industrial effluent gases, in particular outgoing air containing harmful substances, with a
number of heat exchanging regions (1, 2, 3;70, 71) which are accommodated in a housing having a peripheral wall (11; 11') and which are arranged
in each case adjacent to one another separated from one another by gastight partitions (13, 14, 15; 74) arranged on the peripheral wall. To reduce
the forces acting on the peripheral wall (11, 11'), the partitions (13, 14, 15; 74) are provided with at least one expansion compensation zone (DA)
and preferably designed in meandering form.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Regenerativ-Reaktor zum Verbrennen von industriellen Abgasen, insbesondere von schadstoffhaltiger Abluft,
mit mehreren in einem eine Umfangswandung (11;11') aufweisenden Gehäuse untergebrachten Wärmetauscherbereichen (1,2,3;70,71),
die durch gasdichte an der Umfangswandung angebrachte Trennwände (13,14,15;74) voneinander getrennt jeweils zueinander benachbart
angeordnet sind. Die Trennwände (13,14,15;74) sind zur Reduktion der auf die Umfangswandung (11;11') wirkenden Kräfte mit mindestens einer
Dehnungsausgleichszone (DA) versehen und vorzugsweise mäanderförmig ausgebildet.
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